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mevrouw P. Benjamins-van Oudheusden 
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Behandeld door : P. Schouwstra 
Telefoonnr. : (050) 316 40 80  
Antwoord op : Uw brief van 26 januari 2022 
Bijlage :  

Onderwerp : Beantwoording vragen over voortgang project Snel Internet 
Groningen.  

 
 
Geachte mevrouw Benjamins-van Oudheusden, 
 
Hierbij beantwoorden wij uw vragen over de voortgang van het project Snel Internet Groningen, zoals door u 
gesteld in de brief van 26 januari 2022. 
 

1. Is het College met D66 van mening dat een stabiele en snelle internetverbinding tegenwoordig 
noodzakelijk is en dat alle adressen in de provincie hier daarom van voorzien moeten worden? 

 
Wij delen uw mening. Toegang tot snel internet is in het huidige tijdsgewricht noodzakelijk, denk bijvoorbeeld 
aan thuiswerken maar ook aan de steeds verdergaande digitalisering van de zorg en het onderwijs. 
 

2. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de planning van Rodin voor het project 
Snel Internet Groningen? Wanneer is het gehele netwerk naar verwachting gerealiseerd, en 
wordt samen met Rodin gekeken hoe dit kan worden versneld? 

 
Op dit moment wordt er door Rodin gewerkt aan een nieuwe planning gebaseerd op de aanleg met meerdere 
aannemers. Rodin heeft de ambitie om het netwerk binnen een jaar te realiseren. Daar wij samen met de 
gemeenten een rol hebben op het gebied van vergunningverlening, wordt gekeken hoe wij dit zo soepel kunnen 
laten verlopen.  
 

3. Hoe kijkt het College aan tegen de opmerking van de directeur van Rodin dat mogelijk duizend 
adressen in de provincie geen snelle internetverbinding krijgen en daarmee buiten de boot 
dreigen te vallen? 

 
Wij zijn door Rodin geïnformeerd dat zij niet alle gecontracteerde adressen aansluiten. Uiteraard zijn wij 
hierover in gesprek met Rodin. De uitkomst hiervan zullen wij uiteraard met u delen.  
 

4. Is het College bereid waar nodig extra actie te ondernemen om ook deze adressen alsnog van 
een stabiele en snelle aansluiting te voorzien? 

 
Wij hebben Rodin allereerst gevraagd om ons op korte termijn inzicht te geven of dit überhaupt zich gaat 
voordoen, en zo ja om hoeveel adressen het gaat. Mocht, onverhoopt en met redenen, Rodin niet in staat zijn te 
voldoen aan de voorwaarden van de subsidieregeling, dan zullen wij actie ondernemen. Mocht dit zich 



 

 

voordoen dan zullen wij u hierover informeren.  
 
Specifiek leven zorgen bij inwoners van de gemeente Westerkwartier. Aan bewoners van het  
buitengebied Middag is een glasvezelverbinding beloofd, maar naar nu blijkt wordt deze niet  
aangelegd. Tegelijkertijd worden inwoners aan de grens met Friesland geconfronteerd met zeer hoge kosten 
om aangesloten te kunnen worden. Daarover de volgende vragen: 
 

5. Vormen de gemeentelijke herindeling en de aanlegkosten (mede) de redenen dat inwoners van 
buitengebied Middag in plaats van een glasvezelaansluiting nu een alternatieve straalverbinding 
krijgen? En zo ja, in hoeverre kan het College zich vinden in deze redenen? 

 
Rodin bepaalt op basis van hun engineering of een adres een glasvezel of een draadloze verbinding krijgt. 
Aanlegkosten spelen hierin een rol, voor zover ons bekend speelt de gemeentelijk herindeling hierin geen rol.  
 

6. In de gemeenteraad van Westerkwartier is het voorstel besproken een werkgroep in te richten 
waarin ook plek is voor twee of drie bewoners uit Middag. Zij mogen op kosten van de provincie 
een expert aanwijzen om het resultaat te beoordelen. Hoe kijkt het College aan tegen de 
noodzaak voor zo’n expert en de extra kosten die hiermee gemoeid zijn? 

 
Wij vinden de inzet van een onafhankelijk expert die de resultaten beoordeelt belangrijk voor onze inwoners en 
zijn bereid deze kosten voor onze rekening te nemen.  
 

7. Waarom kunnen inwoners aan de Friese kant van de grens via een geul wel eenvoudig 
aangesloten worden op het glasvezelnetwerk, maar leidt dit even verderop aan de Groningse 
kant tot zeer hoge kosten? Is er contact tussen de provincies Groningen en Fryslân om dit af te 
stemmen en een oplossing te vinden, en zo nee, is het College bereid dit te initiëren? 

 
De situatie in Opende was ons niet bekend, wij hebben daarom contact gezocht met de inwoner. In 
samenspraak met de inwoner hebben we contact gezocht met Kabelnoord, omdat de infrastructuur van 
Kabelnoord zeer dichtbij zijn adres ligt. Kabelnoord heeft voor de inwoner en zijn buren onderzocht of en zo ja 
hoe deze inwoners kunnen worden aangesloten en wat de daarmee samenhangende kosten zijn. Dit wordt nu 
voorgelegd aan de inwoners.  
 

8. Zijn er, naast Westerkwartier, meer gemeenten waar het voorgaande onderwerp van gesprek is? 
 
In alle gemeenten waar Rodin snel internet aanlegt is dit een onderwerp van gesprek. Er is daarom een 
stuurgroep gevormd van bestuurders betrokken bij de aanleg van snel internet in hun gemeente. In deze 
stuurgroep wordt door Rodin de voortgang van het project gepresenteerd. Onderwerpen zijn planning, 
knelpunten maar ook communicatie naar onze inwoners.   
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
 
 Hoogachtend, 
 
 Gedeputeerde Staten van Groningen: 

    , voorzitter.

  , secretaris. 
 


